Next up, a new world leader has been chosen in South Korea, and changes could be ahead for how it deals with rival country North Korea.
接下来请看，韩国选出新任领导人，他可能会改变韩国应对对手国家朝鲜的方式。
Moon Jae-in is a former special forces soldier and human rights lawyer. He's also the son of North Korean refugees, and early results from Tuesday's election indicated that he'd be the next leader of South Korea.
文在寅曾是一名特种兵和人权律师。他也是一名朝鲜脱北者之子。周二选举的初步结果显示，他将成为韩国的下一任领导人。
As expected, this was a landslide victory, of course, because this was based on the result of the exit poll and we would need to patiently watch for the vote counts.
不出所料，我取得了压倒性的胜利。当然这只是基于出口民调的结果，我们仍要耐心地关注投票结果。
The nation's former president, Park Geun-hye was impeached in March. She's in jail, accused of corruption after political scandals ended her presidency. One major policy difference between her and the newly elected leader is their views on North Korea. Former President Park, a conservative, supported economic penalties and a tough stance against North Korea.
[bookmark: _GoBack]韩国前总统朴槿惠在今年3月被弹劾。在政治丑闻结束了她的总统生涯后，她因被控腐败锒铛入狱。朴槿惠和新当选的韩国总统之间的一个主要政策差异是二人对朝鲜的看法。前总统朴槿惠是保守派，支持对朝实施经济惩罚并采取强硬的立场。
Likely President Moon, a liberal, has called for more dialogue and cooperation with the North, in addition to military and security measures.
而即将当选的文在寅是自由派，除了军事措施和安全措施以外，他呼吁同朝鲜展开更多对话和合作。
His first test concerning the North could be coming soon. Experts have been saying for weeks that another North Korean nuclear test is on the horizon. Though, South Korea's relationship with the North factored into the election, the biggest issues on the minds of voters were the nation's economy and corruption in the government.
他对朝鲜的第一次考验可能很快就会到来。数周以来专家一直认为，朝鲜马上会再次进行核试验。虽然韩国同朝鲜的关系是选民考虑的其中一个因素，但是他们心中最关心的问题是韩国的经济和政府的腐败。
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